

---

|           |  |    |
|-----------|--|----|
| Místo:    | MS Teams                               |    |
| Zapisuje: | Michaela Javanská                      |    |
| Přítomni: | Lukáš Novotný (P)                      | HP |
|           | Michaela Javanská (M,SBC)              | HP |
|           | Vítek Zapletal (ZSBC)                  |    |
|           | Jan Čerovský (SBE)                     | HP |
|           | Matěj Bohúněk (SG)                     | HP |
|           | Štěpán Tichý (Správce PC učebny, ZSBF) | HP |
|           | Ondřej Cakl (SP)                       | HP |
|           | Jan Picka (SS)                         | HP |
|           | David Puchoň (ZSBD)                    |    |
|           | Kateřina Šťouračová (ZSP)              |    |
|           | Karel Čtvrtečka (SN)                   | HP |
|           | Mário Alexy (SBD)                      | HP |
|           | Vojtěch Halamka (Kolejní skupinka)     |    |
|           | Richard Molnár (SBA)                   | HP |

---

20:00 Předseda zahajuje schůzi.

Usnesení č. 1:

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program zasláný do konference [predstavenstvo@pod.cvut.cz](mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz) 09.11.2020 18:37.

$\Sigma$ : 9 ; +: 9 ; -: 0 ;  $\pm$ : 0

Usnesení bylo přijato.

Usnesení č. 2:

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslánými do konference [predstavenstvo@pod.cvut.cz](mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz) 08.11.2020 13:12.

$\Sigma$ : 9 ; +: 9 ; -: 0 ;  $\pm$ : 0

Usnesení bylo přijato.

## Bod č. 1 Kolečko

### 1. SS

Změny v hydře – hydra měla do nedávna možnost, že neposílala emaily lidem, kteří nemají aktivní žádné členství. To bylo zjištěno až jedním členem. Opraveno to bylo stylem, že začaly chodit emaily i lidem, kteří nechtěli, aby jim chodily maily. SS tedy poslední dobou rušil odběry lidem, kteří o ně nestáli. Dále byla implementována kontrola základního členství, aby internet fungoval pouze lidem, kteří mají zaplacené i ZČ. Bohužel zatím „proklouzávají“ lidé, kteří mají bez internetu placený jen gym

### 2. SN

Nic zvláštního se nedělo, pouze menší údržby. V řešení je vylepšení WiFi na blocích. Přípravuje se nákup k optice.

### 3. SP

Upřesní v dalších bodech.

### 4. SG

Od zavření se toho moc nedělo. Tento týden se budou dovážet zátěžové gummy, ze kterých se budou vyřezávat různé podložky pod lavičky. Budou se dělat okna (snad od středy) takže je potřeba zakrýt všechny stroje.

Řešení odvozu starého materiálu na sběrný dvůr.

---

## 5. SBC

Nic nového se nedělo.

## 6. SBD

Nic nového se nedělo.

20:10 Přichází Vojtěch Halamka.

## 7. SBE

Na pár dní minulý týden výpadek topení, ale to už by mělo být v pořádku.

## 8. ZSBF

Jediný problém, co se vyskytl, bylo topení. Tento týden měl přijít topenář, ale podle posledního info od pí Makulové se odkládá na neurčito.

## 9. Pod-O-Lab

Lab je vyklizený, pracuje se na rekonstrukci. P zařídil nové bezpečnostní dveře. Správce Labu bude posílat pí Makulové návrh elektroinstalace (změn) a rozložení. V druhé místnosti se místo koberce bude pokládat lino.

## 10. ZSBC

ZSBC byl požádán o doložení pí Makulové fotek, které zachycují areál kolejí ve tmě. Jedná se o výměnu venkovního osvětlení. Email byl přečten a bude přeposlán do konference [predstavenstvo@pod.cvut.cz](mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz). Ve zkratce = nespokojenost s venkovním osvětlením kolejí – není dostatečné.

## 11. Předseda

Proběhlo vyklizení skladu. Jedna část skladu na C bude používána SN na věci k internetu, druhý sklad SN bude na bloku A. Přední část skladu na C bude využívána správcem PC učebny a správcem tiskárny na materiál.

P prosí, abychom nevyužívali sklad ani Pod-O-Lab ani jiné kolejní místnosti na sklad osobních věcí. Dělá to tam nepořádek

## 12. Kolejní skupinka

Zatím žádné změny, není moc co řešit kvůli koruně. Po návratu na kolej bude lepit izolaci a instalovat tabuli.

ZSBC dodává, že se povedlo vrátit prázdné sudy z areálu.

P dodává k úklidu klubových místností, že správci jednotlivých místností do začátku prosince vyklidí serverovny a místnosti, které spravují.

---

---

SN dodává, aby si správci prošli blok a našli volné kabely k wifi a nahlásili je SN on to vyřeší.

## Bod č. 2 Schválení zápisu ze schůze konané 21.9.2020

Usnesení č. 3:

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 21.09.2020 zasláný do konference [predstavenstvo@pod.cvut.cz](mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz) 08.11.2020 13:12.

$\Sigma$ : 9 ; +: 9 ; -: 0 ;  $\pm$ : 0

Usnesení bylo přijato.

## Bod č. 3 Výměna klíčů

P informuje o následné výměně klíčů ke klubovým místnostem na kolejích. Spouští diskuzi na téma, jestli zavedeme IP ohledně vlastnění klíčů (kdo na ně má reálně nárok).

Plánují se nové bezpečnostní dveře do DDR a do Pod-O-Lab.

SBC navrhuje, aby se při předání klíče podepisoval předávací protokol, aby byl pořádek v tom, kdo který klíče má a kdo je kdy vracel. P souhlasí, bude to napsané v IP, který bude na toto téma sepsán. Klíče bude předávat P a i je bude zpátky vybírat.

Správce kolejní skupinky apeluje, aby byl opravdu pořádek v klíčích, kvůli předchozím špatným zkušenostem s vrátnicí.

Správce kolejní skupinky navrhuje, aby P předával klíče jen vedoucím pozicím a ti je distribuovali dál. Vše bude

## Bod č. 4 Pod-O-Games

Je tam nový koberec a vybavení. Není tam nábytek a nejsou tam bezpečnostní dveře a internet. Nábytek budeme nechávat vyrábět. Síť se bude tahat.

Otázka – chceme místnost zpřístupnit vždy všem? Návrh P – na 1-2 dny v týdnu by byla místnost přístupná všem členům, zbytek týdne bude přístupný jen aktivním členům.

Správce kolejní skupinky se bojí, že tam budou chodit lidé organizovat párty. P namítá, že bude místnost předávána pouze jedné osobě a potom to po ní bude také kontrolováno.

ZSBD navrhuje, aby to bylo přístupné pro všechny, ale inspirovat se na Silicon Hillu s provozním řádem a se zkušenostmi. P souhlasí zjistit zkušenosti, ale myslí si, že by to mohla být pěkná možnost pro motivaci nových lidí.

ZSBF namítá, že mu systém 1-2 dny v týdnu přijde kostrbatý.

ZSBC navrhuje, aby byl v místnosti striktní zákaz alkoholu, ale myslí si, že by to bylo fajn, mít nějakou část týdne zarezervovanou pro aktivní členy. ZSBD navrhuje, aby tam byl úplný zákaz jídla a pití. SBC namítá, že ohledně přesunu filmového klubu do této místnosti by se muselo zakázat jídlo a pití i v rámci filmáče. ZSBF navrhuje, aby bylo jídlo a pití povoleno v malé místnosti před hlavní

místností. SS namítá, že na to se každý vykašle a nebude to nikdo dodržovat. P navrhuje, aby tu místnost vždy na začátku a na konci chodil fyzicky kontrolovat správce, který to může hned řešit. SBD se bojí, že na koberec budou chodit lidi v botách od sněhu a bude také špinavý. P reaguje, že tam bude povinnost se tam zouvat. SBE reaguje na SS, když bude správce místnosti kontrolovat místnost před i po půjčení místností, tak bude vědět přesný stav nepořádku v místnosti a bude moct dohledávat viníky. SN namítá, že správci možná nebudou mít vždycky čas na kontrolu místností a bude se to flákat. Na to P reaguje, že proto by chtěl ze začátku místnost půjčovat převážně aktivním členům, ve které má větší důvěru než k ostatním členům. Správce kolejní skupinky navrhuje napsat řád tak, aby všechny závady, na které ten, co si místnost půjčí, přijde, byly hlášeny před odevzdáním místnosti. Pokud odevzdá místnost a ten, co si ji půjčil za ním nahlásí závadu, bude vina na předchozím členovi. P navrhuje uzavřít toto téma, nechat si možnosti promyslet a vyřešit to během oficiálního otevírání místnosti.

## Bod č. 5 Rozpočet za rok 2020, 2021

Jedná se o rozpočet za rok 2020. P žádá všechny správce, aby se podívali na to, co jak čerpali a případně vyčerpat, co je jak možné. Chápe, že některé položky jsou nevyčerpatelné kvůli situaci. Některé položky tam zatím nejsou zaznamenány, P je tam dopíše během následujících 14 dní.

SN by chtěl zprovoznit kamery, ale chybí mu lidi, kteří mu pomohou s instalací. ZSBC se ptá, co je potřeba umět, aby se mohlo pomoci. Je potřeba tedy jen trochu zručnost k přivrtávání kamer ve správných polohách a natažení kabelů.

P navrhuje max. do 3 týdnů dát schůzi k rozpočtu na rok 2021. Upozorňuje, že kvůli koruně a nižšímu příjmu z odpustků bude rozpočet nižší.

## Bod č. 6 Mezi Bloky 2021

P zajímá co si myslíme o dalším ročníku, jestli má cenu to organizovat. Jeho názor je na tom pracovat, zkusit to naplánovat, členové týmu si to alespoň znovu osvěží a zkusí si naplánovat případně i něco jiného (Pod Bloky apod.). SN navrhuje zkusit zorganizovat Mezi Bloky online. P reaguje, že to technicky není možné.

Správce kolejní skupiny by s přípravami začal, i kdyby to v roce 2021 opět nevyšlo. Pokud to zavrhneme, tak už to pravděpodobně zanikne. Předchozí ročníky se nevyvedly kvůli počasí a pokud by to 2 roky za sebou nebylo a ani o tom nebylo slyšet, tak už nebudeme mít šanci sehnat dobrovolníky, kteří to zorganizují.

## Bod č. 7 Interní a externí komunikace klubu

P informuje, že i když se klub snaží všechny informace předávat, tak se objevují stížnosti, že klub nebojuje za ubytované apod. Navrhuje, aby se mnohem víc zapojily sociální sítě, které se nyní moc nevyužívaly.

P navrhuje, aby se rozdělil 4korunový fond mezi jednotlivé bloky a ubytovaní by si potom odhlasovali, co se za ty peníze má koupit. ZSBC souhlasí, ale bojí se, že je na některých blocích spousta pasivních lidí, které toto bude spíše obtěžovat. P reaguje, že to je možné, ale že se třeba ozve alespoň někdo a ukáže se tím, že kdo je aktivní, tak má z toho výhody.

---

Správce kolejní skupinky namítá, že většina ubytovaných na klub vyloženě „kálí“ a těmto lidem nechce dávat nějaké finance na nákup čehokoliv.

P vysvětluje, co je to 4kounový fond. My jako klub nejsme schopní vyčerpat peníze, které máme „k dispozici“, protože na věci, které z toho chceme zaplatit nechceme čekat několik měsíců.

Správce kolejní skupinky navrhuje, aby se to vyčerpalo klidně na jednom bloku a ne na všech rovnoměrně.

SBD se bojí, jak se lidé k tomu novému vybavení budou chovat. P reaguje, že to už není náš problém, ale klub alespoň dává ubytovaným tu možnost.

SBC navrhuje vymyslet nějaké návrhy předem a nechat členy hlasovat o tom, případně vymyslet nějaké další návrhy, které bude klub konzultovat s vedením kolejí.

SN navrhuje nechat to obecně pro celé koleje najednou, zkusit vymyslet něco zajímavějšího (užitečnějšího) za vyšší částku a pokud by se nic nevymyslelo takhle celoplošně, tak potom to teprve rozsekát na dílčí bloky.

P nechává v týmu na MS Teams hlasovat všechny účastníky schůze, jestli chtějí fond rozdělit po blocích nebo nechat pro celou kolej.

SP informuje ohledně koronahlášení, když mají pocit, že jim nesdělujeme dost informací. Navrhuje vytvořit anketu, kde by nám členové řekli, co chtějí od nás za informace dostávat. P navrhuje, aby se vytvořil google form s možností otevřených odpovědí. SP reaguje, že se většina lidí děsí otevřených otázek a tedy to nepovažuje za relevantní. SBC reaguje, že formulář ohledně večerí v menze zafungoval i s otevřenými otázkami.

SP prezentuje grafiku, jak by se dávaly informační hlášení na Instagram případně na Facebook. Navrhuje, že když je to na obrázku a ne v příspěvku, tak si toho lidé spíš všimnou. P reaguje, že by kromě korona rámečku chtěl vytvořit i rámeček pro obecné informace z klubu.

21:30 Přichází Richard Molnár. Počet lidí s hlasovacím právem 10.

SP navíc řeší reklamní předměty klubu. Nyní je v řešení stan, který by se používal na akcích klubu. Představuje nám návrh grafiky stanu. Diskuze k tomu.

P představuje nové jmenovky pro aktivní členy klubu na dveře. Diskuze ohledně velikosti jmenovek, jestli je dostatečná.

SP potřebuje zjistit font, ve kterém je psané nové logo. P jej zjistí.

## Bod č. 8 Pod-O-Kitchen

Hledají se věci, které nakoupil bývalý předseda. SBC hlásí, že mixér je v serverovně na bloku C. Další věci zatím nejsou dohledané. Správce kolejní skupinky navrhuje udělat generální úklid zasedací místnosti, kde by mohla spousta věcí najít.

## Bod č. 9 Volby na prezidenta SU

Probíhá druhé kolo voleb na prezidenta SU. P nabízí možnost kandidovat.

---

---

## Bod č. 10      Ostatní

### 1.

SBA rezignuje na svoji funkci z důvodu, že už nebydlí na kolejích. Počet lidí s hlasovacím právem 9.

SBC rezignuje na svoji funkci z důvodů předání zkušeností nástupci. Počet lidí s hlasovacím právem 8.

21:50 Odchází Richard Molnár.

Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Správce bloku A a Správce bloku C klubu Pod-O-Lee.

Usnesení č. 4:

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební komise:

- Jan Picka (ID: 7108) (předseda volební komise)
- Štěpán Tichý (ID: 8129)
- Ondřej Cakl (ID: 8504)

$\Sigma$ : 8 ; +: 8 ; -: 0 ;  $\pm$ : 0

Usnesení bylo přijato.

### 2.

Umývárny v Pod-O-Gym. Návrh na rekonstrukci je již z loňska. Rekonstrukce je dlouhodobě nutná. Projekt na rekonstrukci je vytvořen. SG navrhuje, že by sehnal někoho, kdo by zvládl projekt nacenit. Ideálně od soukromníka a ne od firmy, protože nemáme s firmami dobré zkušenosti. Podle nacenění záleží jestli na to klub měl peníze. SN se ptá, jestli by finance umýváren neměl řešit SÚZ, protože my si pouze pronajímáme místnosti Pod-O-Gym. P říká, že rekonstrukce se bude případně řešit až z dalšího rozpočtu.

22:18 Předseda ukončuje schůzi.